

步步高商业连锁股份有限公司 2010年第三季度报告

5.1 重要提示
5.1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Baibao Commercial Chain Co., Ltd. for Q3 2010, including total assets, revenue, and profit.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方式的分析说明
3.2.1 非标准意见情况
3.2.2 公司存在被控股股东或其关联方提供资金、违反规定程序对外提供担保的情况...

Table listing the top 10 shareholders of Baibao Commercial Chain Co., Ltd. including names and share percentages.

3.3 其他应说明的重大事项
3.3.1 证券投资情况
3.3.2 报告期内证券投资情况

西安开元控股集团股份有限公司 2010年第三季度报告

5.1 重要提示
5.1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Xi'an Kaiyuan Holdings Co., Ltd. for Q3 2010, including total assets, revenue, and profit.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方式的分析说明
3.2.1 非标准意见情况
3.2.2 公司存在被控股股东或其关联方提供资金、违反规定程序对外提供担保的情况...

Table listing the top 10 shareholders of Xi'an Kaiyuan Holdings Co., Ltd. including names and share percentages.

3.3 其他应说明的重大事项
3.3.1 证券投资情况
3.3.2 报告期内证券投资情况

宁波东方传动设备股份有限公司 2010年第三季度报告

5.1 重要提示
5.1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Ningbo Dongfang Transmission Equipment Co., Ltd. for Q3 2010, including total assets, revenue, and profit.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方式的分析说明
3.2.1 非标准意见情况
3.2.2 公司存在被控股股东或其关联方提供资金、违反规定程序对外提供担保的情况...

Table listing the top 10 shareholders of Ningbo Dongfang Transmission Equipment Co., Ltd. including names and share percentages.

3.3 其他应说明的重大事项
3.3.1 证券投资情况
3.3.2 报告期内证券投资情况

山东海龙股份有限公司 2010年第三季度报告

5.1 重要提示
5.1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Shandong Hailong Co., Ltd. for Q3 2010, including total assets, revenue, and profit.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方式的分析说明
3.2.1 非标准意见情况
3.2.2 公司存在被控股股东或其关联方提供资金、违反规定程序对外提供担保的情况...

Table listing the top 10 shareholders of Shandong Hailong Co., Ltd. including names and share percentages.

3.3 其他应说明的重大事项
3.3.1 证券投资情况
3.3.2 报告期内证券投资情况

广东开平春晖股份有限公司 2010年第三季度报告

5.1 重要提示
5.1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Guangdong Kaiping Chunhui Co., Ltd. for Q3 2010, including total assets, revenue, and profit.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方式的分析说明
3.2.1 非标准意见情况
3.2.2 公司存在被控股股东或其关联方提供资金、违反规定程序对外提供担保的情况...

Table listing the top 10 shareholders of Guangdong Kaiping Chunhui Co., Ltd. including names and share percentages.

3.3 其他应说明的重大事项
3.3.1 证券投资情况
3.3.2 报告期内证券投资情况

株洲时代新材料科技股份有限公司 2010年第三季度报告

5.1 重要提示
5.1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Zhuzhou Times New Materials Tech Co., Ltd. for Q3 2010, including total assets, revenue, and profit.

3.2 重大事项进展情况及其影响和解决方式的分析说明
3.2.1 非标准意见情况
3.2.2 公司存在被控股股东或其关联方提供资金、违反规定程序对外提供担保的情况...

Table listing the top 10 shareholders of Zhuzhou Times New Materials Tech Co., Ltd. including names and share percentages.

3.3 其他应说明的重大事项
3.3.1 证券投资情况
3.3.2 报告期内证券投资情况

Table listing the top 10 shareholders of Zhuzhou Times New Materials Tech Co., Ltd. including names and share percentages.

3.4 报告期内证券投资情况
3.4.1 证券投资情况
3.4.2 报告期内证券投资情况

Table listing the top 10 shareholders of Zhuzhou Times New Materials Tech Co., Ltd. including names and share percentages.

3.5 其他应说明的重大事项
3.5.1 证券投资情况
3.5.2 报告期内证券投资情况

Table listing the top 10 shareholders of Zhuzhou Times New Materials Tech Co., Ltd. including names and share percentages.